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Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 21. august 2012 kl. 16.30     
Sekretariat: 23475338  
 
 
Møteleder: Andreas Svela  
   
Tilstede: Elise Cappelen Schultz 

Ezgi Kutal 
Ingrid Walseth Frøyen 
Hannah Figenschou Johansen 
Niklas Hambro Sandahl 
Ada Aarvåg 

 

   
Forfall: William Kvistad  
   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av sakskart 
Informasjon  
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 17 /12  UR-protokoll juni 2012........................................................................................... 1 
Sak 18 /12  Bydel St. Hanshaugen Klima- og miljøhandlingsplan 2012-2015.......................... 1 
Sak 19 /12  Klage på forsinket fremdrift av opparbeidelse av Lille Bislett. .............................. 1 
Sak 20 /12  Status miljøfyrtårnsertifisering i bydelen................................................................ 1 
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Sak 17 /12  UR-protokoll juni 2012 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:   
Godkjent 
 

Sak 18 /12  Bydel St. Hanshaugen Klima- og miljøhan dlingsplan 
2012-2015 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget vedtar revidert Miljø- og klimahandlingsplan for bydelen 2012- 2015. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
 

Sak 19 /12  Klage på forsinket fremdrift av opparbe idelse av Lille 
Bislett. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om klage på forsinket fremdrift av opparbeidelse av Lille Bislett til 
orientering.  
Bydelsutvalget ber om å bli holdt orientert om utviklingen i saken. 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet har fulgt saken siden planlegging og oppstart av Bislett og senere Lille Bislet 
og vil fortsatt følge saken. Ungdomsrådet ønsker og bli holdt løpende orientert.  
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 

Sak 20 /12  Status miljøfyrtårnsertifisering i byde len 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om status for bydelens miljøfyrtårnsertifiseringsarbeid til orientering.  
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Behandling:  
Ungdomsrådet håper at bydelen får sertifisert alle tjenestesteder raskest mulig. Ungdomsrådet 
ønsker at bydelsutvalget ser på muligheter for å innføre krav om miljøsertifisering før utleie 
av kommunal grunn og eller eventuelt før skjenkebevilling blir innvilget.    
 
Votering:   
Vedrørende siste kommentar om skjenkebevilling stemte seks representanter for uttalelsen og 
en mot.  
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
Ungdomsrådets egne saker: 
 
* Åpen halvtime.  Henriette Egebakken la frem saken av nedleggelsen av 46-bussen..  
Bussruten har vært mye brukt av ungdom til og fra skole og i forbindelse med 
fritidsaktiviteter i tillegg til voksne som har reist til og fra jobb. Hun spurte om ungdomsrådet 
hadde diskutert saken. Flere av ungdomsrådsrepresentantene har benyttet bussen til og fra 
ungdomsrådsmøtene. Ungdomsrådet oppfordrer bydelsutvalget til å engasjere seg for om 
mulig å gjenopprette bussforbindelsen. 
* Ungdomslekene ( UL ) gjennomføres 26.september på Bislett. Lekene har 10 års 
jubileum i år. Forberedende UL-møte blir 23.august kl. 15.30. Ingrid og Elise deltar. Ingrid 
deltar på selve UL.  
* Sentralt ungdomsråd ( SUR ) har møte 3. september. Hannah og Niklas møter. Nye 
representanter fra bydelen velges når nytt ungdomsråd er klart. 
* Valg til ungdomsråd for 2012-2013.  Ezgi og Hannah fortsetter ett år til som 
representanter for uorganiserte. Det skal velges 1 elevrådsrepresentant og 1 uorganisert fra 
hver av skolene Ila og Marienlyst og 1 representant fra hver av klubbstyrene ved 
fritidsklubbene til nytt ungdomsråd.  Ingrid tar ansvar for valget på Ila skole og Niklas og 
Ezgi for Marienlyst skole. Ungdomsrådssekretær kontakter seksjonsleder for Kultur og 
fritidsseksjonen.  
Neste ungdomsrådsmøte er 18.september og da er nytt ungdomsråd på plass. Andreas vil delta 
på møtet.          
 
 


